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مناف هاشمی: 

در پرداخت پاداش به المپیکی ها بین 6 کشور اول دنیا هستیم

جانشین رضا یزدانی: کم تجربه نیستم

جواد  محجوب: می روم تا کشورها را فتح کنم!

لیموچی: نبودم در کنار شهسواری مأیوس کننده است

وزارت  پشتیبانی  و  منابع  توسعه  معاون 
بازی های  از  دوره  این  در  گفت:  جوانان  و  ورزش 
اساس  بر  و  دارند  حضور  کشور   206 المپیک 
پرداخت  بحث  در  گرفته  انجام  که  پژوهش هایی 
کشور   6 یا   5 بین  المپیکی  مدال آوران  به  پاداش 
در  حضور  با  هاشمی  مناف  هستیم.سید  دنیا  اول 
برنامه  »ایران به سوی المپیک« که علیرضا حیدری 
آخرین  درباره  است،  برنامه  مجری  و  کارشناس 
بازی های  در  ایران  ورزشی  کاروان  حضور  شرایط 
المپیک و پارالمپیک 2016 توضیحاتی را ارائه کرد.

و  ورزش  وزارت  پشتیبانی  و  منابع  توسعه  معاون 
جوانان اظهار کرد: در حوزه منابع انسانی و سرمایه، 
این معاونت پرداخت ها را به موقع انجام می دهد و 
تاکید  باید  البته  دارد.  دقیقی وجود  نظارت  آن  بر 
حدودا  رشد  گذشته  سال  دو  به  نسبت  که  کنم 
افزود:  داشته ایم.وی  حوزه  این  در  را  درصدی   80
بحث دیگر مربوط به صندوق حمایت از قهرمانان 
فدراسیون های  از  مالی  حمایت   و  ورزشکاران  و 
ورزشی است. در سال 92 شاهد بودجه 52 میلیارد 
ولی  بودیم  ورزشی  فدراسیون های  برای  تومانی 
فدراسیون های  بودجه  تومان  میلیارد   140 امسال 
است.  چشم گیر  رشد  یک  خود  که  است  ورزشی 
بخش  کمک  با  گذشته  سال  دو  در  همچنین 
به  ورزشی  پروژه   700 دولتی  منابع  و  خصوصی 
اتمام رسیده و برای سال آینده پیش بینی می کنیم 
شود. تکمیل  ورزشی  پروژه   600 تا   550 بین 
هاشمی در مورد حضور و فعالیت های کمیته ملی 
المپیک از نظر مالی برای بازی های المپیک 2016 
از وزارت  را  گفت: فدراسیون هایی که بودجه خود 
از  را  خود  برنامه های  می گیرند،  جوانان  و  ورزش 
نظر فنی و دیگر موارد نظیر اعزام ها و اردوها دنبال 
المپیک  نظیر  بازی هایی  به  اعزام ها  در  می کنند. 
برای  ولی  است  المپیک  کمیته  عهده  بر  وظایف 
ستاد  یک  برود  پیش  شکل  بهترین  به  امور  آنکه 
عالی برای المپیک و پارالمپیک 2016 تشکیل شده 
تا موارد مختلف تقسیم کار شود و امور جاری به 
خوبی پیش برود. در این ستاد همگرایی خوبی بین 
اعزام  و  آماده سازی  درگیر  که  بخش هایی  تمامی 
پارالمپیک  و  المپیک  بازی های  برای  ورزشکاران 
هستند، وجود دارد.معاون وزیر ورزش و جوانان به 

پاداش های اهدایی به ورزشکاران نیز اشاره کرد و 
نظر  مد  پاداش ها  بحث  در  مورد  گفت: حدود 10 
عملی  آن  از  مورد   8 خوشبختانه  که  گرفته  قرار 
شده است. مبالغ پرداختی به ورزشکارانی که مدال 
می گیرند همان طور که پیش از این نیز اعلام شده 
بحث  موارد  این  کنار  در  است.  خوبی  مبالغ  بود، 
سهمیه  کسب  که  ورزشکارانی  به  حقوق  پرداخت 
این  و  گرفت  قرار  توجه  مورد  ابتدا  از  نیز  کرده اند 
استخدام  قانون  به  شد.وی  دنبال  خوبی  به  روند 
ورزشکاران المپیکی در نهادهای دولتی اشاره کرد 
ورزشکاران  از  بیشتر  هرچه  حمایت  برای  گفت:  و 
نهادهای  در  آنها  استخدام  پارالمپیکی  و  المپیکی 
دولتی را در دستور کار قرار دادیم که خوشبختانه 
این امر مورد تایید دولت نیز قرار گرفت و این اتفاق 
یک گام بزرک در ورزش ایران به شمار می آید.سید 
مناف هاشمی همچنین به فعالیت های فدراسیون ها 
تلاش  گفت:  و  کرد  اشاره  المپیک  به  رسیدن  در 
اصلی در کسب افتخار و مدال آوری یک ورزشکار بر 
روی دوش فدراسیون های ورزشی است و البته نباید 
زحمات استان های مختلف در بحث استعدادیابی و 
معرفی ورزشکاران را از یاد برد.او به همراهی وزارت 
اشاره  نیز  المپیک  ملی  کمیته  و  جوانان  و  ورزش 
کرد و گفت: ما همواره در کنار کمیته ملی المپیک 
این  و  می دانیم  خود  از  را  کمیته  این  و  هستیم 

دیدگاه نیز از سوی کمیته ملی المپیک نیز وجود 
جوانان  و  ورزش  وزارت  هدف  حقیقت  در  دارد. 
تلاش  دو  هر  و  است  یکی  المپیک  ملی  کمیته  و 
ایران  ورزش  در  موفقیت  به  رسیدن  برای  را  خود 
پشتیبانی  و  منابع  توسعه  بسته اند.معاون  کار  به 
وزارت ورزش و جوانان در مورد حضور کشورهای 
ایران  پرداختی  پاداش های  و  المپیک  در  مختلف 
در مقایسه با دیگر کشورها نیز گفت: در این دوره 
و  دارند  حضور  کشور   206 المپیک  بازی های  از 
بحث  در  گرفته  انجام  که  پژوهش هایی  اساس  بر 
پرداخت پاداش به مدال آوران المپیکی بین 5 یا 6 
کشور اول هستیم.وی  افزود: خوشبختانه در بین 
سهمیه  تعداد  بیشترین  ایران  مسلمان  کشورهای 
شاخص های  اساس  بر  باید  ما  دارد.  را  المپیک 
نظر  از  یافته  توسعه  کشورهای  با  را  خود  مختلف 
مدال آوری مقایسه کنیم. برای مثال در بحث سرانه 
یافته  توسعه  کشورهای  با  زیادی  فاصله  ورزشی 
داریم. باید مدال آوری را با معیارهای مختلف مورد 
بررسی قرار دهیم و نباید بحث هم افزایی نهادهای 
مختلف با وزارت ورزش و جوانان را فراموش کرد. 
نهادها و ارگان های مختلف باید با وزارت ورزش و 
جوانان همراه باشند و اگر همراهی بیشتری در این 
زمینه با وزارت ورزش و جوانان وجود داشته باشد، 
بودجه  به  بود.هاشمی  بهتری خواهیم  نتایج  شاهد 

فدراسیون های ورزشی و درآمدزایی آنها اشاره کرد 
فدراسیون های  به  بودجه  پرداخت  به  ما  گفت:  و 
داریم،  اعتقاد  ورزشکاران  افتخارآفرینی  و  ورزشی 
ولی فراموش نکنیم که دولت در سخت ترین شرایط 
مالی قرار دارد. البته بودجه فدراسیون های ورزشی 
در این دوره 2 و نیم برابر شده و یک رشد خوب 
در  نیز  مقاومتی  اقتصاد  بحث  و  هستیم  شاهد  را 
فدراسیون های ورزشی عملی شده است. برای مثال 
والیبال در حدود 5 میلیارد تومان بودجه داده  به 
بالای  را  خود  بودجه  فدراسیون   این  ولی  می شود 
اقدامات  از  نشان  که  می بندد  تومان  میلیارد   40
این فدراسیون در جذب منابع مالی از دیگر بخش 
وزارت  پشتیبانی  و  منابع  توسعه  است.معاون  ها 
برخی  ضعیف  مالی  شرایط  به  جوانان  و  ورزش 
این  از  برخی  گفت:  و  کرد  اشاره  فدراسیون ها  از 
به  را  خود  مالی  شرایط  نتوانسته اند  فدراسیون ها 
خوبی مدیریت کنند و شاید به همین خاطر است 
که گاهی شاهد گلایه های این فدراسیون ها هستیم. 
این  بر  او  وقتی که یک مدیر می بیند که نشستن 
مسند نمی تواند سبب پیشرفت آن فدراسیون شود، 
باید خود کنار برود و فضا را برای حضور یک فرد 

شایسته فراهم کند.
تا  گرفته  صورت  هدف گذاری های  به  وی 
سال  دوم  نیمه  در  گفت:  و  کرد  اشاره  المپیک 
خود  پرداختی های  امسال  اول  نیمه  و  گذشته 
کرده ایم.  بیشتر  ورزشی  فدراسیون های  به  را 
به  خوبی  پرداختی  نیز  مردادماه   10 روز  حتی 
دغدغه های  و  داشت  خواهیم  فدراسیون های 
رشد  به  کرد.هاشمی  خواهیم  حل  را  آنها  مالی 
بازی های  از  دوره  این  در  ایران  سهمیه های 
کسب  کرد:  خاطرنشان  و  کرد  اشاره  المپیک 
ایران  ورزش  برای  ویژه  اتفاق  یک  سهمیه   63
المپیک  در  افتخارآفرینی  و  حضور  این  که  است 
نشاط  و  روحیه  رفتن  بالا  سبب  پارالمپیک  و 
و  منابع  توسعه  شد.معاون  خواهد  جامعه  در 
پشتیبانی وزارت ورزش و جوانان در پایان خاطر 
بازی های  از  دوره  این  در  امیدوارم  کرد:  نشان 
مدال آوری  نظر  از  بتوانیم  پارالمپیک  و  المپیک 
یک رکورد خوب را به دست بیاوریم و دل مردم 

ایران را شاد کنیم.

آزادکار وزن 97 کیلوگرم ایران با بیان این که 
یک سال است المپیکی زندگی می کند و با هدف 
حضور در این رویداد پله پله جلو آمده است، گفت: 
بزرگان جهان  مقابل  می توانم  و  نیستم  تجربه  کم 
وضعیت  آخرین  درباره  محمدی  کنم.امیر  علم  قد 
کرد:  اظهار  آزاد،  کشتی  تیم  ملی  اردوی  در  خود 
خوشبختانه طی چند ماه اخیر تمرینات سخت و پر 
فشاری را در اردوهای تیم  ملی پشت سر گذاشته 

ایم و از شرایط بسیار خوبی برخوردارم و هر کجا که 
کادرفنی تیم  ملی صلاح بداند آماده ام برای کشورم 
کشتی بگیرم.آزادکار وزن 97 کیلوگرم ایران درباره 
این  به  المپیک  رقابت های   به  اعزامش  احتمال 
نتواند  مصدومیت  دلیل  به  یزدانی  رضا  که  شرط 
یزدانی  امیدوارم  کرد:  عنوان  برسد،  المپیک  به  
با  بتواند  پهلوان  و  بزرگ  به عنوان یک کشتی گیر 
سلامتی کامل در رقابت های  المپیک حاضر شود 
می کنم  دعا  او  برای  بگیرد.  کشتی  ایران  برای  و 
هر  تحت  اگر  اما  برسد،  المپیک  رقابت های   به  تا 
شرایطی کادرفنی تیم  ملی افتخار پوشیدن دوبنده 
تیم  ملی را به من بسپارد با جان و دل حاضرم از 
آن دفاع کنم.وی در ادامه صحبت های خود خاطر 
نشان کرد: در رقابت های جام  تختی  مقابل یزدانی 
هفت بر چهار شکست خوردم. پس از آن به همراه 
شدیم  آسیا  قهرمانی  رقابت های  عازم  یزدانی  رضا 
که من این فرصت را پیدا نکردم برای ایران کشتی 

بگیرم و یزدانی در وزن 97  کیلوگرم کشتی گرفت. 
مطمئنا حضورم در این مسابقات  البته به شرطی 
که کشتی می گرفتم تاثیر زیادی در حرکت رو به 
جلوی من داشت، اما به  هر حال قسمت نشد. بعد 
از جام تختی نیز شش ماه میدان ندیدم که به جام 
جهانی آمریکا اعزام شدم. در آنجا دو کشتی گرفتم 
بدی  مقابل هند که کشتی گیر  اول  که در کشتی 
نبود، توانستم به پیروزی برسم ، ولی در کشتی دوم 
مقابل حریف قدرتمند روس به این دلیل که میدان 
خارجی کمی دیده بودم شکست خوردم در حالی 
که می توانستم مقابل او به پیروزی برسم.محمدی 
با اشاره به برگزار نشدن رقابت انتخابی تیم  ملی به 
بود  قرار  کرد:  بیان   یزدانی،  رضا  مصدومیت  دلیل 
فروردین ماه رقابت تیم  ملی در این وزن نیز برگزار 
شود ، ولی با مصدومیت یزدانی این اتفاق رخ نداد. 
معتقدم  و  ندارم  کاری  اتفاقات  از  خیلی  به  البته 
قسمت هر کشتی گیری باشد، به  المپیک می رود. 

شایسته ای  نماینده  امیدوارم  شد  من  قسمت  اگر 
یزدانی  امیدوارم  نشد  هم  اگر  باشم  کشورم  برای 
کند.آزادکار  کسب  المپیک  در   را  نتیجه   بهترین 
پرسش  این  به  پاسخ  در  ایران  کیلوگرم   97 وزن 
که  آیا به لحاظ روحی – روانی آمادگی حضور در  
المپیک را دارد یا خیر؟  تصریح کرد: یک سال است 
که  المپیکی زندگی می کنم. شاید کسی روی کاغذ 
شانسی برای من قائل نبود تا به این مرحله برسم، 
اما پله پله جلو آمدم و در تفکرات خودم رسیدن 
الان  دانستم.  نمی  از دسترس  دور  را  المپیک  به  
هم به  المپیک نزدیک هستم و اگر قسمت باشد 
ها می گویند که  البته خیلی  آن خواهم رسید.  به 
المپیک  محمدی کم تجربه است و نمی تواند در  
 – پنج  تجربه  اما من  کند،  علم  قد  بزرگان  مقابل 
شش رویداد خارجی را دارم و به لحاظ سنی نیز با 
– روانی و  به لحاظ روحی  بنابراین  تجربه هستم. 
تجربه آمادگی لازم را برای حضور در  المپیک دارم .

جودوکار وزن 100 – کیلوگرم ایران با اعتماد به نفس و انگیزه 
بسیار بالا از عزم خود برای کسب مدال المپیک و تغییر نگاه ها نسبت 
بهترین مبارزات عمرم  تا  ایران خبر داد و گفت: می روم  به جودوی 
را به نمایش بگذار و مثل نادرشاه کشورها را فتح کنم!جواد محجوب 
المپیک  به رقابت های   اعزام  درباره آخرین وضعیت خود در آستانه 
2016 برزیل، اظهار کرد: خدا را شکر شرایطم خوب است. فقط وزنم 
پنج – شش کیلو بالا است و قصد دارم تا زمان اعزام اضافه وزنم را به 
سه کیلوگرم برسانم و با 103 کیلوگرم به رقابت های  المپیک اعزام 
برای  خاصی  مشکل  وزن کشی  تا  مانده  روز  چند  فاصله  در  تا  شوم 
کاهش وزن نداشته باشم. به لحاظ بدنی نیز در شرایط بسیار خوبی 
هستم و از روزی که خسروی نژاد به تمرینات اضافه شده است شرایطم 
بهتر از قبل هم شده است.جودوکار وزن 100 – کیلوگرم ایران با بیان 
است،  عمرش  مبارزات  بهترین  انجام  دنبال  به  المپیک  در   که  این 
گفت:  ان شاء الله در روز مسابقه آن طور که باید در شرایط خوبی قرار 
از  بروم. مطمئناً   به مصاف حریفانم  با همین روحیه  و  باشم  داشته 
هیچ حریفی نمی ترسم ،  بلکه می خواهم همه حریفانم را له کنم. من 
فقط به دنبال مدال نیستم ،  بلکه می خواهم کاری کنم تا حریفانم تا 
همیشه خاطره بدی از  المپیک ریو در ذهنشان باقی بماند. می روم تا 
شش کشور را مانند نادر شاه فتح کنم!وی با قدردانی از مسئولان به 
خاطر بازگشت دوباره مسعود خسروی نژاد به اردوی تیم  ملی، خاطر 
با  نژاد  خسروی  کنار  در  و  است  من  تخصصی  مربی  او  کرد:  نشان 
آرامش و به راحتی تمرین می کنم. از سال 94 که خسروی نژاد به 
تمرینات تیم  ملی آمد شرایطم خیلی بهتر شد و در همه مسابقاتی که 
شرکت داشتم به لحاظ روحی و بدنی در شرایط خوبی قرار گرفتم. 

او سه ماه از تیم  ملی دور بود، اما باز هم  برنامه های تمرینی ام را از 
اما  او تمرین می کردم.،  با  از تمرینات تیم  ملی  او می گرفتم و جدا 
الان حدود 10 روز است که بار دیگر به اردوی تیم  ملی آمده و تاثیر 
آسیا   طلای  مدال  است.دارنده  داشته  من  انگیزه  افزایش  در  زیادی 
در پاسخ به این پرسش که آیا  غیبت سه ماهه مربی اختصاصی اش 
باعث لطمه به روند آمادگی او برای حضور در  المپیک شده است یا 
خیر؟ توضیح داد: قطعا نبودن او  به روند آمادگی من لطمه زد، اما 
باز هم دست مسئولان درد نکند که به خواسته من توجه  کردند و 
او را به اردوی تیم  ملی باز گرداندند.  او مانند برادرم است و هم به 
عنوان فیزیوتراپ، هم مربی و هم حریف تمرینی در کنار من حضور 
دارد. کاش می توانستم او را در  المپیک نیز در کنار خود داشته باشم.

محجوب درباره هدف خود از حضور در رقابت های  المپیک ریو و این 
که آیا این پتانسیل  را در خود می بیند که با کسب مدال  المپیک، 
تمام  با  که  قول می دهم  کرد:  اضافه   دهد،  تغییر  به جودو  را  نگاه ها 
به  رسیدن  برای  نفس  آخرین  تا  و  نمی گذارم  کم  بجنگم.   وجودم 
است  ممکن  که  است  ورزشی  جودو  البته  می کنم.  مبارزه  موفقیت 
باید  یا شکست بخوری. مردم هم  پیروزی شوی  ثانیه  در یک صدم 
همه شرایط را بسنجند، چرا که تمامی جودوکارانی که به  المپیک 
می آیند به امید کسب مدال بر روی تاتامی می روند، اما مردم اطمینان 
داشته باشند که جواد محجوب به عنوان نماینده ایران با تمام وجود 
از پرچم پر افتخار کشورمان دفاع خواهد کرد. از آنها می خواهم که 
برای موفقیت من و تمامی ورزشکاران دعا کنند.جودوکار وزن 100 
– کیلوگرم ایران درباره لغو اردوی مشترک روسیه، خاطر نشان کرد: 
اگر به این اردو می رفتیم شرایطمان بهتر می شد، اما مهم نیست چرا 

که هدف من  المپیک ریو است و نمی خواهم  به چیزی غیر از مدال  
المپیک فکر کنم تا زمان اعزام به  المپیک در تهران تمریناتمان را 
ادامه می دهیم و با انگیزه زیاد کار می کنیم.وی  با بیان این که   قصد 
دارد تا  المپیک 2024 برای ایران مبارزه کند، بیان  کرد:  سن زیادی 
ندارم و این آمادگی را دارم تا دو  المپیک دیگر نیز به عنوان نماینده 
جودوی ایران مبارزه کنم. امیدوارم در  المپیک ریو خاطرات خوبی 
برایم بماند تا با انگیزه بیشتری به کار ادامه بدهم.محجوب در پایان 
نشان  خاطر  حمایت هایشان،  خاطر  به  مردم  و  مسئولان  از  تشکر  با 
و  ایران  خالصانه کار می کند  برای ورزش  کرد: دست هر کسی که 
به فکر موفقیت کشورمان است درد نکند. مسئولان هم تا جایی که 
را  نتایج خوبی  المپیک  بتوانیم در   ما  تا  می توانستند کم نگذاشتند 

کسب کنیم و جا دارد از آنها تشکر کنم.

سرمربی تیم ملی پینگ پنگ بانوان به همراه ندا شهسواری برای 
دومین بار در تاریخ پینگ پنگ دختران سهمیه المپیک را کسب کرده 
اما باز هم نمی تواند در المپیک در کنار شهسواری باشد.سیما لیموچی 
با بیان اینکه مسئولان می توانستند با یک نگاه فرصتی به بخش بانوان 
همان  با  بانوان  بخش  در  دومین بار  برای  کرد:  تصریح  کنند،  توجه 
ترکیب گذشته، یعنی شهسواری و من توانستیم سهمیه را به دست 
و  توسعه  برای  فرصتی  عنوان  به  می توانستند  می کنم  گمان  آوریم، 
حضور بیشتر دختران در عرصه های بین المللی، به بخش ورزش بانوان 
توجه بیشتری کنند. من در شش سال اخیر در تمام مسابقات در کنار 
پینگ پنگ زنان ایران بودم. کمیته ملی المپیک بیشتر سهمیه را به 
رشته های مدال آور داده است و این توجیه مناسبی نیست. المپیک 
لندن نیز من با شهسواری کسب سهمیه کرده ام و در روز های پایانی 
اعزام می شود و تصور  به همراه هر 2 ورزشکار یک مربی  اعلام شد 
می کردم امسال که سه سهمیه کسب کرده ایم، دو مربی اعزام شود.
لیموچی از اینکه برای بار دوم نمی تواند در کنار شهسواری در المپیک 
حضور داشته باشد، گلایه دارد و می گوید: ندا شهسواری اگر زمانی 
بخواهد برای فعالیت در مربیگیری تصمیم بگیرد به اتفاقی که برای 
مربی او افتاده است نگاه می کند و می داند این اتفاق برای او نیز ممکن 
است رخ دهد. دیگر مربیان نیز با امید و انگیزه اندک به کار خود ادامه 
خواهند داد  و این به جامعه ورزش زنان آسیب می رساند. انگیزه من 

گفت:  ادامه  در  گرفت.او  خواهد  قرار  تاثیر  تحت  کار  ادامه  برای  نیز 
تمام مسوولان بلند پایه نگاه مساعد و مثبتی به حضور زنان در تمام 
عرصه ها به ویژه ورزش دارند. رئیس جمهور در جهت توسعه ورزش 
زنان همواره صحبت کرده است، مسئولان وزارت  ورزش و کمیته ملی 
المپیک نیز در جهت توسعه ورزش زنان صحبت کرده اند و این امیدوار 
اتفاقات این چنینی به ورزش زنان آسیب  کننده است ولی معتقدم 
خواهد رساند.وی با بیان اینکه یک مربی می خواهد نتیجه کار خود 
را ببیند، ادامه داد: چندین سال است که با تلاش فراوان و در شرایط 
عید  ایام  داشته ام.  فرسا حضور  و طاقت  رویدادهای سخت  و  سخت 

در کنار خانواده ام نبوده ام و میدان المپیک جایی بود که می توانستم 
اردوهای طولانی و مسابقات طاقت  ببینم  و  را  جواب زحمات خود 
فرسارا فراموش کنم.لیموچی به صعود تیم ایران به رقابت های دسته 
سال  ماه  اسفند  در  نخستین بار  برای  کرد:  نشان  خاطر  و  اشاره   2
گذشته به دسته دو جهان صعود کردیم. تیم های پرقدرتی همچون 
فرانسه و سوئد در این دسته قرار دارند و ما توانسته ایم در کنار تیم 
های پرقدرتی قرار بگیریم و من در تمام این لحظات در کنار تیم بودم 
المپیک  در  با حضور  عادت کرده ایم.  یکدیگر  به  تیم  اعضای  تمام  و 
هستیم. مجموعه  یک  ما  کنم.  منتقل  را  خود  تجربیات  می توانستم 
لیموچی بر این باور است که باید حداقل در این موضوع با او مشورت 
می شد. او بیان داشت: ای کاش مرا صدا می کردند و دنبال یک راهکار 
می گشتیم. عدم حضور من در کنار شهسواری تشویق کننده نیست 
و مایوس کننده است. من بدون چشم داشت مالی در کنار بازیکنان 
ادامه  بودم و خواهم بود و خود را برای  2020 آماده می کنم.او در 
گفت: اگر کمیسیونی با حضور کارشناسان فنی و کارشناسان بخش 
زنان و مشاورین امور زنان تشکیل می دادند، راهکاری به نفع جامعه 
صلاح  به  که  باشیم  کاری  راه  دنبال  باید  می شد.  ارائه  زنان  ورزش 
کشور است و پیشنهاد من این است یک راهکار خوب برای ادامه کار 
و موفقیت در کشور پیدا کنیم.در پایان سیما لیموچی برای کاروان 

ایران در المپیک آرزوی موفقیت کرد.

رونالدو: 
هیچ وسواسی روی توپ طلا ندارم

هتلش  افتتاح  برای  که  رونالدو  کریستیانو 
به منطقه فونچال آمده بود، پاسخگوی سوالات 
از  یکی  پرتغالی  ستاره  شد.فوق  خبرنگاران 
روزهای  این  های  فوتبالیست  ترین  خوشحال 
شد  چمپیونزلیگ  قهرمان  رئال  با  او  دنیاست. 
فتح  را   2106 یورو  نیز  پرتغال  ملی  تیم  با  و 
گفت:«  گذشت  که  فصلی  مورد  در  کرد.رونالدو 
با  بود.  این بهترین فصل تمام عمر فوتبالی من 
ملی  تیم  با  و  شدم  چمپیونزلیگ  قهرمان  رئال 
قهرمانی  کردم.  فتح  را   2016 یورو  هم  کشورم 
تا  شد  باعث  ممکن  های  جام  مهمترین  در 
فصل 2015-2016 برای من خاص و بی همتا 
بدون  را همیشه  شود.«توپ طلا:« جوایز فردی 
ام.  برنده شده  باشم  داشته  انتظار خاصی  اینکه 
را  اهمیت  بیشترین  برایم  هرگز  فردی  جایزه 
نداشته است و هیچ وسواسی هم روی توپ طلا 
ندارم اما می دانم که شانس من امسال زیاد است 
ام.«یورو 2016:«  فاتح دو جام مهم شده  چون 
اضافه خواهم  موزه خودم  به  را  جام جدید  این 
بسیار احساس  یورو 2016  قهرمانی در  از  کرد. 
غرور می کنم.«مصدومیت:« بهتر شده ام. روند 
امیدوارم  و  رود  می  پیش  بسیار خوب  بهبودیم 

هرچه سریع تر به میادین بازگردم.

 
توافق بارسلونا و اتلتیکو بر سر »ویه تو«

بارسلونا  خرید  پنجمین  به  تو  ویه  لوسیانو 
برای فصل بعد تبدیل خواهد شد.دو سال پیش 
بارسلونا  در  رستورانی  در  مسی  و  تو  ویه  وقتی 
شام را باهم صرف کردند، زمزمه هایی در مورد 
این مهاجم آرژانتینی که در آن  بارسا به  علاقه 
مقطع برای ویارئال بازی می کرد شنیده شد اما 
او تابستان گذشته راهی اتلتیکو شد. ویه تو در 
همین  به  و  شود  ظاهر  موفق  نتوانست  اتلتیکو 
دلیل خواهان ترک این باشگاه است و سیمئونه 
بیند.موندودپورتیوو  نمی  خود  مخالف  نیز  را 
لازم  توافقات  که  کرد  ادعا  راستا  همین  در 
تو  ویه  و  گرفته  صورت  اتلتیکو  و  بارسلونا  بین 
یورو  میلیون   22 ارزش  به  ساله   5 قراردادی  با 
گفته  این  از  پیش  شد.  خواهد  بارسلونا  بازیکن 
می شد که ویه تو به سویا نزدیک تر از بارسلونا 
و  اومتیتی  دینیه،  سوارز،  از  پس  تو  است.ویه 
آینده  فصل  برای  بارسا  خرید  پنجمین  گومس، 
بازیکن   5 هر  اینکه  و جالب  محسوب می شود 

متولد 1993 میلادی هستند!

 
 رونی: 

آماده ام برای مورینیو بازی کنم
مدعی  منچستریونایتد  کاپیتان  رونی،  وین 
برای  فرگوسن  زمان  مثل  است  آماده  که  شد 
اینکه در سال 2013  از  مورینیو بازی کند.پس 
بازی تحت هدایت  رونی به حضور در چلسی و 
کردن  بازی  فرصت  حال  بود،  نزدیک  مورینیو 
تحت هدایت این مربی را در الدترافورد پیدا کرده 
است. کاپیتان شیاطین سرخ مدعی شد که مثل 
بازی کردن تحت هدایت  آماده  فرگوسن،  زمان 
منچستریونایتد  به  من  گفت:«  است.او  مورینیو 
الکس  سر  هدایت  تحت  می خواستم  زیرا  آمدم 
که  عملکردی  با  سپس  و  کنم  بازی  فرگوسن 
مورینیو در فوتبال داشت، در ایتالیا و اسپانیا و 
انگلیس، دوست داشتم با او نیز همکاری داشته 
و  است  جهان  مربیان  بهترین  از  یکی  او  باشم. 
در  او  با  من  است.  انگیز  هیجان  او  با  همکاری 
چند روز اخیر تمرین کرده ام و همه چیز خیلی 
او یکی از  انگیز است،  خوب بوده است. هیجان 
بهترین مربیان جهان است و ایده های مشخصی 
برای بازی دارد. من منتظر بازی کردن برای او 

هستم.«

 
راکیتیچ: قصد جدایی از بارسا را ندارم

بارسلونا مدعی شد  راکیتیچ، هافبک  ایوان 
پیوستن  ندارد.با  را  تیم  این  از  قصد جدایی  که 
آندره گومس به بارسلونا، شایعه جدایی هافبک 
می شود.میکل  شنیده  پیش  از  بیش  کروات 
ملی  تیم  بازیکنان  از  یکی  برنامه  مدیر  سورس، 
کرده  مطرح  را  راکیتیچ  جدایی  شایعه  کرواسی 
و  کرد  رد  را  موضوع  این  او  حال  این  با  بود. 
ندارد.او  را  بارسا  از  جدایی  قصد  که  شد  مدعی 
در توئیترش نوشت:« خودم را برای فصل آینده 
آماده می کنم. به علاوه مدیر برنامه های من فقط 
از   2014 سال  است.«راکیتیچ  کانالس  آرتورو 
سویا به بارسلونا پیوست و خیلی سریع به یکی از 

مهره های کلیدی این باشگاه تبدیل شد.

 
ونگر: 

آماده خرید بازیکنان بزرگ هستیم
آرسن ونگر، سرمربی آرسنال مدعی شد که 
پیدا  انتقالات  و  نقل  در  مناسبی  گزینه های  اگر 
کنند، آماده اند که هزینه زیادی برای جذبش انجام 
دهند.توپ چی ها تا به اینجای کار موفق شده اند 
گرانیت ژاکا را به خدمت بگیرند و دو بازیکن جوان 
به نام های تاکومو آسانو و راب هولدینگ نیز از رده 
های پایین تر به تیم اصلی منتقل شده اند. ونگر 
به خاطر عدم جذب مدافع وسط با کیفیت مورد 
انتقاد است ولی او مدعی شد که حاضر است در 
قبال یک بازیکن با کیفیت هزینه زیادی انجام دهد.
او گفت:« ما بسیار فعال هستیم. اگر کاندید های 
مناسبی پیدا کنیم هزینه زیادی خواهیم کرد. تا به 
اینجای کار نیز هزینه زیادی کرده ایم ولی همچنان 
فعال خواهیم بود. نمی خواهم نامی ببرم زیرا اگر در 
جذبشان موفق نشویم مردم می پرسند که چرا. ولی 
ما فعال هستیم، هر روز فعالیم و چیزی متوقف 
نشده است. امروز 22 جولای است و نقل و انتقالات 
31 آگوست تمام می شود. در هفته های آخر خیلی 
اتفاقات رخ می دهد بنابراین زمان زیادی تا پایان 
باقی مانده است و ما هم در تلاش هستیم. امسال، 
تا به اینجای کار هیچ تیمی به اندازه ما در نقل و 
انتقالات فعال نبوده است، حتی اگر پل پوگبا از 

ایتالیا به انگلیس پرواز کند

لباسی شبیه هفت صبح شنبه
المپیک  به  ایران  اعزامی  کاروان  لباس  از 
دنیا  تمام  نگاه  دیگر  هفته  شد.دو  رونمایی  ریو 
خیره به برزیل می شود. به ریو. به قلب برزیل. 
از راه رسید. بزرگترین فستیوال  المپیک  دوباره 
نخبه های رشته های  ورزشی جهان. جایی که 
مختلف گرد هم می آیند تا برای وطنشان و غرور 
کشورشان بجنگند و به موفقیت برسند. درمراسم 
اگربگوییم  نیست  غلو  ها  رقابت  این  افتتاحیه 
می  همه  کنند.  می  نگاه  را  آن  نفر  میلیاردها 
را  نمایندگانشان  و  دیگر  کشورهای  خواهند 
فرهنگشان  و  رسوم  و  آداب  به  آن  از  و  ببینند 
پی ببرند. پس لباس و پوشش ورزشکاران و کلا 
تواند خیلی حرف  اعزامی هر کشور می  کاروان 
ها را با زبان بی زبانی بزند.  روز شنبه از لباس 
به  ها  رقابت  این  در  کشورمان  المپیکی  کاروان 
شد  رونمایی  افتتاحیه  مراسم  رژه  لباس  همراه 
که ای کاش  با مقدمه چینی رونمایی می شد. 
دوستان اصلا به فکر قلب مردم نبودند. کلا روز 
یمن  خوش  چندان  ها،  ایرانی  ما  برای  شنبه 
نیست. حالا شما فکر کنید اول صبح شنبه شما 
شبیه 7صبح  شمایلش  دقیقا  که  ببینید  لباسی 
کردیم  می  فراموش  داشتیم  تازه  است.  شنبه 
شلوارهای  با  پکن  المپیک  جیغ  سبز  کتهای 
سفید را که دوستان خوش ذوق مان در طراحی 
لباس بچه های المپیکی، با مدد گرفتن از ذوق و 
قریحه ملیح و موشکافانه و دقیق طراحان لباس تیم 
ملی فوتبال، لباسی را طراحی کردند که پس از تنها 
چند ساعت بعد از رسانه ای شدن، صفحات مجازی 

را درنوردیده و میخکوب کرده است.

 
علیپور:به خاطر مشکلات مالی 

ذهنم حرفه ای نیست
برنز جام جهانی سنگ نوردی  مدال  دارنده 
و  می کنم  دنبال  را  ای  حرفه  ورزش  گفت: 
آن قدر  اما  هستم  ورزشی  سطح  بالاترین  در 
لحاظ  به  که  دارم  زندگی  و  مالی  های  دغدغه 
علیپور  نیستم.رضا  حرفه ای  ورزشکار  ذهنی 
اینکه  برای  اظهار داشت: در رشته سنگ نوردی 
بتوانیم عنوان پرافتخارترین ورزشکار جهان را به 
دست بیاوریم باید بهترین نتایج را در 5 مرحله 
رقابت های جام جهانی شرکت کنیم. رقابت هایی 
ورزشکار  یک  برای  را  زیادی  هزینه های  که 
دنیای  در  امروز  داد:  ادامه  دارد.وی  همراه  به 
قهرمانی حضور دارم و هر طور شده هزینه های 
سفر را تهیه می کنم و با توجه به جوایزی که از 
قهرمانی ها و عناوینی که در مسابقات به دست 
می آورم بخشی از هزینه هایم را تامین  می کنم، 
اما فردا که از دنیای قهرمانی خداحافظی کنم به 
طور حتم با مشکلات مالی زیادی روبرو خواهم 
شد. این دغدغه ها باعث می شود برخی اوقات به 
لحاظ ذهنی شبیه ورزشکاران حرفه ای نباشم.نفر 
از  افزود: پس  دوم رنکینگ جهانی سنگ نوردی 
جهانی  جام  رقابت های  سوم  مرحله  از  بازگشت 
فرانسه و کسب مدال برنز دراین مسابقات حالا 
آماده  آسیا  قهرمانی  رقابت های  برای  را  خودم 
برگزار  چین  کشور  در  آینده  هفته  که  می کنم 

می شود.

 
تیم ملی والیبال بانوان 

راهی اسلوونی شد
تیم ملی والیبال بانوان ایران برای برگزاری 
بامداد  دوستانه  دیدارهای  و  تدارکاتی  اردوی 
شنبه راهی اسلوونی شد.تیم ملی والیبال بانوان 
ایران خود را برای حضور در پنجمین دوره جام 
کنفدراسیون زنان آسیا آماده می کند. چهارمین 
تیرماه   29 تیم  این  سازی  آماده  اردوی  مرحله 
امروزیکشنبه  از  پنجم  اردوی  و  رسید  پایان  به 
در اسلوونی آغاز می شود.به همین منظور ملی 
از  شنبه  روز  بامداد  ایران  بانوان  والیبال  پوشان 
و  وین  راهی  )ره(  خمینی  امام  فرودگاه  طریق 
پنجمین  تا  شدند  اسلوونی  ماریبور  شهر  سپس 
دایر  شهر  این  در  را  خود  سازی  آماده  اردوی 
ملی  تیم  مایدا چیچیچ سرمربی  کنند.شاگردان 
در  اقامت خود  روز  مدت 12  در  بانوان  والیبال 
نیز  دوستانه  و  تدارکاتی  مسابقه   12 اسلوونی 
بازگشت  زمان  مردادماه   14 و  داشت  خواهند 
علیخانی،  است.شبنم  تهران  به  پوشان  ملی 
برهانی  مائده  صفری،  شکوفه  چملانیان،  ندا 
فرنوش  مرادیان،  فرزانه  زارعی،  فرزانه  اصفهانی، 
شیخی، زینب گیوه، سارا اخلاقی، نیلوفر حجتی، 
سودابه  کلایی،  خواجه  مهدیه  صابری،  مهسا 
باقرپور، نگار کیانی، مهتا یحیاپور و مهسا کدخدا 
برون  اردوی  این  در  کننده  شرکت  بازیکن   16

مرزی هستند

 
چابهار میزبان 

کشتی جام باشگاه های جهان شد
جام  آزاد  کشتی  رقابتهای  دوره  سومین 
باشگاه های جهان در روزهای 11 و 12 آذرماه به 
میزبانی منطقه آزاد چابهار برگزار خواهد شد.با 
این  مشارکت  و  آزاد  مناطق  سازمان  همکاری 
کشتی  رقابتهای  دوره  دو  برگزاری  در  سازمان 
آزاد  منطقه  در  جهان  های  باشگاه  جام  فرنگی 
عنوان  به  چابهار  آزاد  منطقه  نیز  امسال  اروند، 
های  باشگاه  آزاد  جام  رقابتهای کشتی  میزبان 
منظور  به  چابهار  شد.میزبانی  انتخاب  جهان 
و  رشد  در  آزاد  مناطق  ظرفیتهای  از  استفاده 
گسترش  و  بسط  همچنین  و  کشتی  توسعه 
ورزش ملی کشور در تمامی نقاط کشور صورت 
جهانی  اتحادیه  جدی  ورود  گرفت.با  خواهد 
از  جهانی  استقبال  و  مسابقات  این  به  کشتی 
با  که  جهان  باشگاههای  رقابتهای  برگزاری 
توجه به میزبانی مسابقات کشتی فرنگی امسال 
از  این  دوره  در مجارستان، پیش بینی می شود 
کشتی  باشگاه های  تعداد  پر  حضور  با  رقابت ها 
و صاحب  قدرتمند  از کشورهای  ویژه  به  جهان 
و  اول  مراحل  برتر  تیم  برگزار شود.سه  دنیا  نام 
دوم جام باشگاه های کشور به همراه یک تیم از 
استان میزبان به عنوان نمایندگان کشورمان در 

این مسابقات حضور خواهند داشت.
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